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ACTA NÚM. 2/2023 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL 
DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA 

 
 

A Barcelona, el dia 31 d’octubre de 2023 i essent les 17.00 hores, es reuneix en sessió 
presencial, l’Audiència Pública de l’Estat del Districte de les Corts a la sala de plens de la 
seu, ubicada a la plaça Comas, 18, planta soterrani 1, sota la presidència del regidor 
president, l’Il·lustríssim Senyor Juan Milián Querol, regidor president del Consell del 
Districte, i l’assistència de l’Il·lustríssim senyor David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
de les Corts. També es troba present la gerent del Districte, la senyora Yolanda Hernández 
Darnes assistida pel secretari que subscriu, el senyor Amadeo Silva Gómez. 
 
Es troben presents els consellers i les conselleres senyors i senyores Manuel Becerra 
Hormigo, Irene Morales Morales, Mireia Garrido Garcia, Ivan Condés Sangenís, Maria 
Asunción González Mestre, Cristina Fontané Company, Cristian Sais Fetthauer, Joaquim de 
Gispert Pi, Laura Cañadas Plan, Xavier Cañigueral González, Mario Fco. Campelo Castro, 
Maria del Rosario Mesas Company. Així mateix es troba present la Directora del Serveis a 
les Persones i Territori la Sra. Iria García Labandeira. 
 
 
 
 

  
El regidor Juan Milián pregunta per la Sra. Gema Revuelta, que no hi és.  
 
1a intervenció.  El Sr. Josep Maria Guillomet fa una proposta de millora sobre els horaris 
dels òrgans de participació del districte de Les Corts. Demana la modificació dels horaris de 
convocatòria per tal que el màxim nombre de ciutadans hi puguin assistir.   
 
Reclama també un espai cívic i/o de gent gran pel barri. Comenta que no n’hi ha cap i 
suggereix possibles ubicacions: antiga oficina de “La Caixa”, al carrer Trias i Giró 11-13 o als 
pavellons de l’entrada del Palau de Pedralbes.  
 
També reclama serveis socials per a la gent gran i la posada en marxa del projecte 
RADARS   
Sol·licita que l’espectacle Natura Encesa als Jardins de Pedralbes se suspengui. Troben que 
és extremadament perjudicial per la flora i la fauna.  
 
El regidor David Escudé agraeix al Sr. Josep Maria Guillomet la seva intervenció.  
Pel que fa als horaris de convocatòria, comenta que s’han escollit per donar l’oportunitat de 
conciliació a les famílies. Contemplaran la possibilitat de endarrerir-los.  
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Manifesta la dificultat de la construcció de l’espai cívic reclamat a causa de  la manca de sòl 
públic. Comenta també la dificultat pels costos de gestió de l’esmentat espai.  
 
Manifesta no estar gens d’acord pel que fa a l’espectacle Natura Encesa. Comenta que hi ha 
un informe favorable de Parcs i Jardins i que l’espectacle continuarà.  
 
2a intervenció. El Sr. David Josa sol·licita de manera immediata patrulles a peu. Es queixa 
dels patinets que circulen per la vorera. Manifesta que la circulació per la Travessera de les 
Corts és caòtica. També manifesta la seva preocupació per la tornada dels aficionats al 
Camp Nou. Per últim, indica que antigament podien accedir al Camp Nou amb la targeta 
rosa amb la matrícula del vehicle i que ara ja no es pot fer i vol saber per què.  
  
3a intervenció. La Sra. Maria Rosa Mayoral, veïna de Travessera de les Corts 39, manifesta 
que la parada de bus de Soler i Sauret que hi ha davant de casa seva dificulta la visió del 
número del carrer a les ambulàncies que acudeixen al seu domicili a recollir el seu marit 
discapacitat. Demana el desplaçament de la parada.   
 
4a intervenció. El regidor Juan Milián trasllada la pregunta feta pel Sr. Xavier Llopis que no 
hi és present: l’ estat de les obres de reforma de l’Avinguda Madrid.  
 
El regidor David Escudé contesta al Sr. David Josa. Han demanat un informe a Guàrdia 
Urbana sobre el patrullatge i llegeix l’informe facilitat. Coincideix amb el Sr. David Josa en la 
seva preocupació per l’incivisme i espera que el desplegament de Mossos d’ Esquadra ajudi 
a resoldre'l. Pel que fa a mobilitat, creu que el patí elèctric és un vehicle que ben usat, és 
net, poc sorollós, i milloraria la mobilitat a la ciutat, però se'n fa un ús incívic per part dels 
usuaris que van per la vorera.  
 
Sobre Travessera de les Corts, es refereix a la mobilitat. Comenta que es viu una situació 
excepcional. S'entén que els veïns viuen moment complicat per l’estadi del Barça i la L9. 
S’intenta millorar la mobilitat dels autocars. A les festes de les Corts recorda les 
complicacions que hi ha van haver per les desviacions de trànsit. Se li contestarà per escrit 
les dades tècniques amb els terminis i planificació.   
 
A la Sra. Rosa Mayoral, se li contesta que es va denegar la reubicació de la marquesina, 
però s’instarà per que es torni a fer un estudi i es desplaci marquesina a lloc adient.  
 
Al Sr.  Llopis li comenta que estan estudiant el tema del tram de Gran Via Carles III fins 
Plaça del Centre.  
 
5a intervenció. El Sr.  Antonio Manzano vol comentar la neteja. Creu que ha millorat, hi ha 
més camions d’escombraries però els carrers estan bruts. Recorda la manca d’aigua però 
voldria veure el barri més net. Es queixa de l’incivisme als jardins i acusa als propietaris de 
gossos. Les cantonades dels carrers estan brutes per l’orina. Crec a algunes zones hi ha 
tanques protectores però les zones es degraden. Els propietaris diu que reaccionen a 
vegades malament quan se’ls diu alguna cosa, i l’olor a l’estiu també ha estat fort i sobre les 
obres al barri, manifesta no entendre-les. Les illes, amb fustes, davant de cada escola, no 
coneix quina finalitat tenen. La prohibició de pas als cotxes complica la mobilitat. Es queixa 
d’haver necessitat 50 minuts per aparcar el seu cotxe.  
 
6a intervenció. La Sra. Meritxell Gironès pregunta sobre obres del Camp Nou. Com a 
presidenta d’edifici, creu que l’estiu ha estat infernal, entrava molta pols si obrien finestres. 
S’ha aixecat el terra per vibracions, no funcionen aires condicionats que estan al terra. 
Informa dels danys soferts per persones amb asma, no se’ls ha donat explicacions pel 
moviment de camions. Creu que l’Ajuntament devia haver-los protegit. Indica que no se’ls 
tenen en compte a la comissió de seguiment.   
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També comenta que no funcionen les plaques solars. Té por que el projecte els perjudiqui.   
7a intervenció. El Sr.  Roger Mañés, veí de Travessera de les Corts, indica que els coloms 
fan malbé l’edifici. Es queixa que s’ha dit una reivindicació històrica caminar per l’esplanada i 
ell no creu sigui així. També han patit soroll nocturn fins la matinada. També indica la seva 
preocupació amb l’estat dels jardins Bacardí.  
 
El regidor Escudé contesta al Sr.  Manzano sobre els entorns escolars i els espais 
dissenyats i ho veu una bona idea per evitar atropellaments. Considera que es redueix un 
espai en benefici dels menors. Si s’entén que hi ha un espai exagerat, es pot comentar.  
 
Continua, contestant al senyor Manzano, indicant que també té gos i hi ha gent incívica que 
és difícil que vinguin a una trobada com aquesta. La nostra feina és perseguir i incrementar 
sancions quan hi hagi defecacions on no toqui.  
 
En contestació a la Sra. Gironés, li sobta que sí ha parlat amb consellera tècnica. No es 
poden convocar a centenars de veïns sinó a les entitats representatives. S’ha respost a les 
queixes. Si a principi de mes hi havia possibles obres molestes es passarà la informació.  
 
En contestació al Sr.  Mañés, afirma que qui ha de pagar els danys són els executors de les 
obres i tenen dret a reclamar. No es pot controlar el tema coloms apart del número excessiu 
d’aus a la ciutat que s’intenta controlar, en base a directrius europees.  
  
Sobre la mobilitat, a l’Espai Barça a Montjuic s’ha fet pacífica i si el novembre torna el Barça 
encara no tenim informació. El tema de l’incivisme als jardins Bacardí és una feina conjunta 
de Mossos i Guàrdia Urbana que es requereix quan sigui necessari.   
 
NO SE SENT DURANT UNS SEGONS   
 
8a intervenció. La Sra. Pilar Carbonell comenta que la contaminació al carrer és horrorosa.  
 
9a intervenció. La Sr. Daniel Navajas pregunta l’estat de la remodelació de les cases del 
passatge Piera.   
 
10a intervenció. La Sra. Adela Argelet. Exposa que des de que es va declarar Barcelona 
com a ciutat patrimoni, el patrimoni és prioritari. Per això fan una proposta de protecció de l’ 
edifici de Montnegre 46. Vol tenir la seguretat que l’edifici es destinarà a equipaments.  
 
Pel que fa als concerts de les festes majors, considera que el barri els podria assumir millor 
si es dimensionessin d’una altra manera.  
 
Pel que fa al pla de modificació del carrer Bordeus, creu que el districte hauria de 
proporcionar alguna informació per tal de tranquil·litzar els veïns.  
 
11a intervenció. El Sr. Lluis Sanglas, de l’AV Pedralbes, en quant a neteja, jardineria i 
grafits, denuncia greuges comparatius amb altres barris, sobretot la jardineria. Denuncia que 
triguen molt en reparar-se voreres, hi ha esquerdes, matolls  als arbres. A més, li preocupa 
la seguretat. No observa que la delinqüència baixi. Demana que es pugui denunciar per 
internet. I comenta que si no hi ha patrulles, es podrien posar càmeres de vigilància als 
carrers.  
 
El regidor comenta que a la Sra. a Carbonell se li ha contestat i ens alegrem estigui millor. 
Informa que ahir es va fer la comissió de seguiment de les obres dels pavellons Güell. Hi ha 
un pla especial que acaba de regular diferents punts. S’està esperant quant a nivell 
administratiu i no hi ha una data fixa. S’espera no trigui gaire.  
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En resposta a la Sra. Adela Argelet, es contesta que Patrimoni no està al llistat. La FAVB no 
ha de definir què és patrimoni i què no, no té aquestes competències. Ens assessora però 
és l’Ajuntament el competent, a través del departament de Patrimoni en base a estudis 
científics.  
 
Al carrer Montnegre 46 s’està treballant, no està al llistat de Patrimoni i no hi ha cap decisió 
presa. Comenta que estaria bé veure estat interior i si necessita el barri més equipaments o 
hi ha altres necessitats. S’està treballant per fer una proposta participada.  
 
Sobre el tema de la festa major de la Mercè, diu que és bo que tothom pugui gaudir. Les 
festes de la Mercè han anat molt bé a tot arreu, segons parer d’ell.  

  
La gerent assenyala sobre Bordeus que tenim el projecte redactat i pendent d’aprovació de 
pressupostos. En propers òrgans de govern s’anirà informant de properes actuacions.  
 
El regidor, contestant al Sr. Sanglàs, indica que té raó. Sobre grafits, s’ha aprovat un 
concurs perquè entri una empresa de neteja especialitzada. És una feina que costa molts 
diners a la ciutat i amb les sancions es persegueix acabar amb aquestes conductes.  
 
En quant a les denúncies anònimes, no existeixen i no creu que hagin d’existir. Ha d’haver 
un denunciant que acrediti la identitat. Si no, es farien denúncies de mala fe, alerta.  
  
12a intervenció.  La Sra. Marta De Prats parla sobre mobilitat, indica que és molt important 
fer reunions ràpidament sobre l’Espai Barça o no hi haurà temps per res. No es compta amb 
línia 5 de metro, només amb el demés. Afecta a tota la ciutat però creu que son els més 
perjudicats a Les Corts. Indica que és important les prèvies abans de partit per quan 
s’inauguri el camp. S’han de posar multes i actuar ràpid.  
 
Indica sobre patinets, que són perillosos, van per on volen sense control, a 30-35km/hora. 
Pregunta quan s’inaugurarà el parc del Laietà. S’ha de controlar que no es destrossi, fer un 
manteniment. Afirma que s’han de multar els grafits. Sobre el regidor nou, espera que vagin 
millorant les coses.  
 
13a intervenció.  La Sra. Anna Ramón dona les gràcies per una festa major meravellosa, 
amb Mossos i Guàrdia Urbana presents. Diu que Bacardí és un dels problemes més grans al 
barri. Informa que està tot sec, no s’ha fet res i entén que s’ha de tancar el jardí, sense 
esperar que vingui el Barça. Comenta que els dies de partits pateixen petards, bengales i hi 
ha gent que no pot entrar a casa seva. Hi ha vídeos que ho mostren i demana una solució. 
Igualment es reclama seguretat.  
 
14a intervenció.  La Sra. Maria Teresa Aguilà es queixa de la prepotència del Barça, no 
saben a qui protestar quan s’espatlla una cosa i no hi ha empatia, a més. Com a afectada, 
esmenta reivindicacions històriques, com la residència de gent gran. S’ha demanat més de 
37 anys. Comenta que la Fundació 1957, en àmbit de persones amb diversitat funcional, es 
va aconseguir fer escola a Montnegre. El barri s’ha fet bandera de ser integrador però hi ha 
un punt no tocat: habitatges amb persones de diversitat intel·lectual.   
 
Quan es va fer la reforma de c/Europa es van proposar uns espais que finalment no es van 
traduir en habitatges.  
 
Potser accepta que no tindrem residència però cal habitatge per persones que puguin viure 
amb autonomia. Al darrer consistori, el darrer regidor va dir que s’estava treballant en aquest 
apartat. Pregunta què farà el consistori.  
 
El regidor respon a la Sra. De prats creu que es refereix a Josep Munté i estan treballant.  
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Sobre els patinets elèctrics assegura que ens preocupen. La GU fins 11 octubre va emetre 
630 denúncies i al 2023 es van fer 10 campanyes específiques contra ells. La norma 
ordenança de civisme contempla majors sancions.  
 
El tema Bacardí es veu com un dels temes més importants, es treballarà amb forces de 
seguretat pels dies de partit. Es demanarà informació per posar mesura i pal·liar efectes 
quan venen equips a jugar.  
 
En resposta a la Sra. Aguilà, el districte acompanya i quan es demana responsabilitat per 
destrosses, l’ajuntament no pot indemnitzar per pols d’obres. El responsable de que 
funcionin aparells d’aire condicionat són els que han executat obres. El districte quan es fan 
feines fora d’horari s’aixeca acta i es sanciona. No es contemplen sancions en funció de 
poder adquisitiu de l’infractor. Es va arribar amb un compromís amb el club per no actuar de 
forma irregular. A banda de la Comissió de Seguiment d’Obres, aquestes obres generen 
molèsties i es vigila que es compleixi la normativa.  
 
En quant a vivendes i pisos tutelats, declara que el problema de la ciutat és la manca 
d’habitatge. Diu que en relació a metres de sòl lliure que hi ha no és possible es deixar tot 
com està i construir. Ara és inici de mandat i s’intenta aprovar pressupost.   
 
15a intervenció. Sra. Felisa Marco comenta que s’estan repetint assumptes des de fa temps. 
No es pot esperar que pagui el Barça les valles. Ofereix pagar-ho i que després pagui el 
Barça. Si es fa una zona verda, afecta veïns del costat.   
 
Diu que las “sillas verdes” són un negoci i que si no fos un negoci, no hi hauria obres.  
Patinets. Són un perill. A La Maternitat provoquen riscos. Hi ha molts pocs jocs infantils. 
Reclama patinets amb matrícula i ITV.   
 
Es queixa de Barça, concerts, Port Aventura...I la gent serà perjudicada. La targeta de pas 
no s’ha donat.   
 
Natura encesa. Té raó el Sr.  Guillamet. A 15 euros d’entrada, s’enriqueix.  
 
Ara, amb sequera, es pregunta què fa el Barça. Els arbres de Maternitat pateixen molta pols. 
No s’ha respectat l’arbrat. S’han tret. Indica que vol una reunió sobre Maternitat i pregunta 
per terreny d’Enher.   
 
Compra Dexeus-Quirón. fa el que vol. No es cobreix el Cinturó.  
 
Indica que s’estan donant permisos per a convertir locals comercials en vivenda i que 
immediatament es posen a la venda.  
 
El regidor Juan Milián demana a la Sra. Marco la finalització de la seva intervenció per haver 
superat el temps reglamentari.  
 
16a intervenció. El Sr. Joan Hernández de la Coordinadora de veïns de Mejia Lequerica 
manifesta que les relacions amb el districte des de 2015 són pitjors que els anys anteriors. 
Comenta que el cobriment de la Ronda del Mig va ser una promesa dels alcaldes socialistes 
que no s’ha complert i que és quelcom necessari per la salut de tothom, però sobretot dels 
nens de les escoles del voltant.  
Es queixa també de la destrucció de patrimoni que s’ha fet al districte: Masia Can Planas, 
Torre Rodona, Torre Girona, Can Capellanets, Maternitat.  
 
Comenta que no han tingut resposta a les reunions sol·licitades amb el Frenopàtic i amb 
Guàrdia Urbana.  
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Manifesta que l’ajuntament va prometre la realització de 19000 escocells, la qual cosa no ha 
fet. Tampoc no s’ha complert la promesa de prohibir als establiments de restauració dels 
Jardins de Bacardí.  
 
El regidor li comenta al Sr. Joan Hernández que està fora de temps.  
 
El Sr. Joan Hernández comenta que pel que fa a la residència, no s’ha decidit perquè no hi 
ha pressupost. Finalment denuncia el dèficit d’ inversions promeses i la discriminació de Les 
Corts respecte altres barris. 
  
El regidor dóna les gràcies al Sr. Joan Hernández.  
 
17a intervenció. El Sr.  Pau Vives Torres explica el que ha passat amb la Dexeus. Es va 
aprovar un pla d’edificabilitat de 20.000 metres quadrats i se’n van acabar edificant 24.000 i 
ara informen que volen tornar a ampliar. Comenta que d’acord a la llei, edificació no és el 
mateix que edificabilitat i demana a l’ajuntament que defensi els ciutadans davant dels 
continus incompliments per part d’empreses, entitats, etc.  
 
El regidor Sr. David Escudé manifesta que l’objectiu d’una audiència pública no és realitzar 
intervencions de 10 minuts contenint diversos temes cadascuna. Manifesta que es tracta de 
respecte a la resta de veïns i que ja existeixen diferents espais de treball per tractar aquests 
temes. Manifesta que pren nota de tots els temes.  
 
El regidor Juan Milián dóna les gràcies al regidor David Escudé i manifesta estar d’ acord en 
què les intervencions han de ser més curtes i concretes per així poder respectar els torns de 
la resta de veïns.  
 
18a intervenció. El Sr. Eduard Parera Martínez, vocal de la junta directiva del Bicicleta Club 
de Catalunya, pregunta quin és el pla de manteniment del carril bici del districte.   
 
Demana que des del districte es promogui el sistema d’aparcament de bicicletes de forma 
segura, com per exemple el Bicibox. Si això no és possible proposa l’alternativa 
d’aparcament en locals segurs, sobretot en emplaçaments propers a parades de Metro o 
Tram per fomentar la intermodalitat.  
 
I també parla sobre diversos carrils bici de Trav. De les Corts, de plaça Ignaci Barraquer fins 
a Numància; des de gran via Carles III a Arizala, que depèn d’Espai Barça i volem que hi 
hagi connexió entre els dos trams. Menciona la notícia de canvis al carrer de la Diagonal, vol 
saber si afecta a carril bici.  
 
I la remodelació de carril bici de gran via Carles III, comenta si es poden evitar 
problemàtiques amb els vianants I el carril bici de av. Madrid es considera una 
infraestructura molt important i s’hauria de fer.  
 
També reflexiona a nivell personal que en relació al patinet, el gran problema de les voreres 
és la moto, hi ha 90.000 motos mal aparcades a la ciutat. Hi ha 108 entitats que hem 
treballat en aquest àmbit per recuperar les voreres i no s’ha aconseguit gaire.   
 
19a intervenció La Sra. Gironès respon pregunta que l’ajuntament ha fet un projecte sobre 
les repercussions d’Espai Barcelona. L’associació de veïns no ens representa i tenim veu 
pròpia als 4 edificis en primera línia afectats i es podria haver posat una malla. Tinc un fill 
amb bronquitis i hi ha més repercussions. He fet cinc incidències i em van escoltar però no 
respondre. Ara tan sols es permet a tres persones anar a comissió de seguiment.  
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20a intervenció El Sr. Guillomet respon al regidor. Apunta que els jardins de Pedralbes van 
quedar massacrats segons molta gent. Avui han començat obres. Parcs i Jardins van tallar 
15 arbres, molts en bon estat.   
 
21a intervenció La Sra. Rosa Maria Canals esmenta un altre carri bici, a més dels dits pel 
Sr.  Parera, el del carrer Manuel Girona. Assegura que no hi ha cap connexió en aquella 
zona.  
 
Vol saber, sobre el Passatge de Josep Canals i jardins de Keynes, si està previst en el 
pressupost d’aquest any i es faran les obres aquest any.  
 
En quant a carril bici al lateral de Diagonal entre Gonzalez Tablas i Manuel Vallvé, hi ha un 
projecte nou de reforma que no afecta a bicicletes. Hem parlat amb Sr. Balmanya i es 
pregunta pel timing de l’obra.  
 
Es refereix a la senyalització entre Keynes i Empresarials, davant d’econòmiques. Molts 
veïns es queixen que passen per zona de vianants i no es senyalitza que no poden passar 
bicis i patinets i responen malament quan la gent els diu alguna cosa. Demana una 
senyalització correcta.  
 
Recorda que es va demanar el 8 de juliol per instància en relació a un incendi del camió 
d’escombraries a Manuel Vallvé i els riscos que hi va haver. Vol saber quines mesures es 
prendran per que no torni a repetir-se. 
 
Sobre el projecte de paviment drenant al Jordi Girona, sol·licita saber quan es farà. 
 
 
Hi ha problema amb estacions de bicicletes a la zona universitària, Van molts estudiants i a 
la tarda queden lliures. No es dóna servei als veïns que venen a treballar, no hi ha bicis 
disponibles a les tardes i caldria ampliació de les estacions del Bicing.  
 
La gerenta contesta a la Sr. Parera que el 28 de novembre es va posar en exposició pública 
el carril bici de Manel Girona. A trav. De les corts, sí hi ha projecte.  
 
El tema del Bicibox, s’ha estudiat per Paisatge Urbà i no ho veu adequat. Assegura que 
altres ciutats ho tenen dintre del metro. Es proposarà a Mobilitat.  
 
El regidor comenta que quan parlava el Sr. Guillomet de destrosses a jardins de Pedralbes, 
no hi ha cap informe de Generalitat que hi consti això. Només Parcs i Jardins han retirat 3 
arbres malmesos, no 15. En tot cas, es tornarà a preguntar. La pròpia UPC deia que tenia 
por respecte a retirar dos arbres més.  
 
Sobre la Sra. Canals, la contestarem per escrit però en relació a incendi de camió no es va 
determinar la causa de l’incendi que assenyala. Respecte el de Maduixer i Salvador Alarma, 
segons informe pericial, va ser degut per vessament d’oli que va entrar en contacte amb 
parts calentes de camió. No es produeix deflagració en aquests casos. I per evitar un altre 
cas igual, s’ha parlat amb empreses contractistes una major neteja de baixos de vehicles i 
passar de fer una rentada a l’any a sempre que es fa un rentat exterior. En segon lloc, es 
prioritza la utilització de vehicles nous.  
  
Es dóna per acabada la sessió. Les qüestions plantejades pendents es respondran per 
escrit.   
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Finalment, el president agraeix totes les intervencions, s’acomiada de les persones 
assistents i, no havent-hi més intervencions ni preguntes i essent les 19:36 h hores, aixeca 
la sessió, la qual cosa certifico. 
 
 
 

Vist i plau 
 El president      El secretari 
 
 
 
 Juan Milián Querol          Amadeo Silva Gómez 
 


